
Styrelsemöte den 30 januari 2018 

Närvarande: Jimmy, P-G, Thure, Niclas och Lars 

Sammanställningen / analysen av årets jakt diskuterades. Det mesta verkar ok, 

medelvikterna har ökat för både tjurar, kor och kalvar. Vad som däremot är oroande är att vi 

har alldeles för hög tjurandel i avskjutningen och vi måste öka andelen hondjur till 

kommande år. 

Förslaget till ny älgskötselplan  och lagens tilldelning diskuterades. Vi förordar en avskjutning 

ko/tjur 50% vardera och fri kalvavskjutning. Niclas utarbetar ett färdigt förslag till årsmötet. 

Inför kommande år vill kassören att rapportering och betalning till honom görs under 

december månad, dock senast den 1/1 2019. (förenklar administrationen) 

P-G ansvarar för att vår nya älgskötselplan skickas in till länsstyrelsen. 

P-G gör ett förslag till verksamhets- och förvaltningsplan. 

Lars skriver nästa års verksamhetsplan. 

Årsmötet kolliderar med ”skoterns dag” och flyttas därför till den 17/3. 

För att täcka löpande utgifter föreslår vi en utdebitering på 50 öre/ha, betalas till kassören 

innan höstens jaktstart. 

 

Noterat av Lars L 


